



JKN KEDAH PEJ TIMB PENGARAH KES NEGERI KEDAH (PENGURUSAN) UNIT

KENYATAAN TAWARAN

Pembekal adalah dipelawa daripada Syarikat-syarikat yang berdaftar dengan **KEMENTERIAN KEWANGAN MALAYSIA** dalam kod bidang yang berkaitan dan kriteria berkaitan seperti berikut:

KETERANGAN TAWARAN : TAWARAN TENDER MEMBEKAL DAN MENGHANTAR REAGEN SECARA INSTRUMENT PLACEMENT UNTUK ANALISA PENYARINGAN UJIAN MORFIN, KANABIS, DAN 'AMPHETAMINE TYPE STIMULANTS (ATS)' KE MAKMAL DADAH JABATAN PATOLOGI, HOSPITAL SULTANAH BAHYAH ALOR SETAR KEDAH BAGI TEMPOH EMPAT (4) TAHUN.

JENIS TAWARAN : Terbuka

KOD BIDANG :

Kod Bidang	Bidang	Sub Bidang	Pecahan Sub Bidang
06 01 01	KIMIA, BAHAN KIMIA DAN PERALATAN MAKMAL	KIMIA	KIMIA MAKMAL

TARIKH MULA TAWARAN : 15/12/2021

TARIKH TUTUP TAWARAN : 17/01/2022

TEMPOH SAH LAKU : 180

LOKALITI :

Semua Negeri

Pembekal yang berminat adalah diwajibkan hadir ke sesi lawatan tapak dan taklimat pada ketetapan berikut:

Perincian Taklimat

Perihal	Tarikh / Masa	Lokasi	Pegawai Penyelaras	Kehadiran Maksima
SESI TAKLIMAT TAWARAN TENDER MEMBEKAL DAN MENGHANTAR REAGEN SECARA INSTRUMENT PLACEMENT UNTUK ANALISA PENYARINGAN UJIAN MORFIN, KANABIS, DAN 'AMPHETAMINE TYPE STIMULANTS (ATS)' KE MAKMAL DADAH JABATAN PATOLOGI, HOSPITAL SULTANAH BAHYAH ALOR SETAR KEDAH DI TINGKAT 2 JABATAN PATOLOGI HSB ALOR SETAR KEDAH PADA 27/12/2021. PENDAFTARAN JAM 9.30 PAGI - 10.30 PAGI. SESI TAKLIMAT BERMULA PADA JAM 10.30 PAGI. HANYA	27/12/2021 09:30 AM	BILIK SEMINAR, TINGKAT 2, JABATAN PATOLOGI, HOSPITAL SULTANAH BAHYAH ALOR SETAR,	MR. LOKE KAH HENG	99

PENAMA DI SIJIL MOF DAN KOD BIDANG 060101 DIBENARKAN HADIR DENGAN MEMATUHI SOP.	KOTA SETAR, 05460 LANGGAR, KEDAH		
---	--	--	--

Syarikat/Firma/Koperasi/Pemilikan Tunggal hendaklah mengambil perhatian bahawa setiap transaksi melalui Sistem ePerolehan akan dikenakan fi perkhidmatan sebanyak 0.4% (kosong perpuluhan empat peratus) mengikut setiap nilai invoice yang dikemukakan kepada Kerajaan tertakluk kepada had maksimum RM 4,800.00 (Ringgit Malaysia : Empat Ribu dan Lapan Ratus) bagi invoice yang bernilai RM 1.2 juta (Ringgit Malaysia : Satu Juta Dua Ratus Ribu) atau lebih.